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Z á p i s 
ze zasedání Zastupitelstva města Heřmanův Městec konaného dne 13.5.2015             

v Multifunkčním centru Heřmanův Městec 

 

Zasedání: zahájeno v 17:00 hodin 

ukončeno v 17:45 hodin 

 

Přítomno:  20 členů zastupitelstva 

  omluvena Ing. Zdenka Sedláčková 

 

1. Zahájení  

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Josef Kozel, přivítal přítomné, 

konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina města. Oznámil, že jednání 

bylo svoláno na základě usnesení Rady města č. 171/2015 ze dne 22.4.2015 

týkající se přidělení dotací spolkům a neziskovým organizacím sídlících  

na území města pro rok 2015. Informace o konání Zastupitelstva města byla 

zveřejněna v souladu se zákonem od 30.4.2015 do 13.5.2015, a to na úřední 

desce, elektronické úřední desce, výlepových plochách města a dále také byla 

hlášena městským rozhlasem. Podklady zastupitelům byly zaslány elektronicky, 

a to rovněž 30.4.2015.  

Pan starosta konstatoval, že je přítomno 20 zastupitelů, omluvena Ing. Zdenka 

Sedláčková, zastupitelstvo je tak usnášeníschopné.  

 

Pan starosta v souladu s jednacím řádem Zastupitelstva města určil 

zapisovatelem jednání tajemnici úřadu, Ing. Ivanu Jankovskou.  

 

Navrhl ověřovatele zápisu  Mgr. Vratislava Dočkala a p. Františka Dvořáka.  

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Návrh byl schválen.  

 

Pan starosta připomenul, že jednání Zastupitelstva města navazuje na jednání, 

které se konalo 9.3.2015. Zpracovaný zápis byl řádně ověřen, ověřovateli byli 

Ing. Zbyněk Čermák a pan Pavel Čejka.  

Zápis byl zveřejněn na úřední desce a na internetu, kde je dostupný 

v elektronickém archivu a nebyly proti němu vzneseny žádné námitky.  
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Pan starosta předložil návrh programu dle pozvánky. Vyzval zastupitele, zda má 

někdo návrh na doplnění či změnu programu. Ing. Aleš Jiroutek navrhl doplnit 

program o diskuzi, stejný návrh podala Mgr. Alena Stránská. Další návrhy 

nebyly.  

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0  

Návrh programu včetně doplnění byl schválen.  

 

PROGRAM ZASEDÁNÍ: 

1)   Zahájení  

2)   Schválení dotací pro spolky nad 50.000,- Kč 

3)   Diskuze 

 

2. Schválení dotací pro spolky nad 50.000,- Kč  

Pan starosta předložil návrh na poskytnutí dotací, osvětlil důvody, proč bylo 

svoláno dnešní zastupitelstvo s jedním bodem jednání. Poskytnutí dotací 

spolkům pracujícím na území města je definováno v zákoně č. 250/2000 Sb.,  

o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a jeho novela zveřejněná  

ve sbírce zákonů č. 24/2015 Sb. v § 10 písm. a)  pak zavádí nová pravidla  

pro jejich poskytování, v § 10 písm. d) pak určuje, že pokud je dotace vyšší jak 

50.000,- Kč musí její poskytnutí schválit Zastupitelstvo města. 

Podle zveřejněných kriterií, která schválila Rada města na svém jednání 

dne 25.3.2015 usnesením č. 125/2015 pak starosta navrhuje přidělit dotace 

v souladu s doporučením Rady města dle usnesení č. 171/2015 ze dne 22.4.2015 

následovně: 

FK Jiskra Heřmanův Městec   227.000,- Kč 

TJ Jiskra Heřmanův Městec   142.000,- Kč 

SK Heřmanův Městec    165.000,- Kč 

 

Součástí návrhu usnesení je rovněž sepsat veřejnoprávní smlouvy s jednotlivými 

spolky. Text veřejnoprávní smlouvy byl zastupitelům předložen s materiály 

pro jednání Zastupitelstva města.   

 

Rozprava:  

V diskuzi zazněla připomínka od Ing. Aleše Jiroutka, že v kritériích je 

zohledněna jen fauna a nikoliv flora a dotaz: „Jak se stanovil počet členů?“.  

Na připomínku odpověděl pan starosta, že opravdu je zohledněna jen fauna. 

Pan Jiří Pošík odpověděl na otázku členství, že se jedná o aktivní členy. Pan 

starosta města doplnil, že se vycházelo z předložených žádostí spolků a 

z výročních zpráv, které byly součástí dokumentace.  Mgr. Marek Výborný 

podotknul, že kdo hodně žádal, adekvátně hodně i dostal. Pan Pavel Čejka se 

dotázal, proč modeláři dostali tolik prostředků. Pan Jiří Pošík odpověděl, 

protože o uvedené finance žádali a v žádosti uvedli pořádání mistrovství Evropy 

i světa. Současně pan Jiří Pošík navrhl, aby v nových formulářích žádostí bylo 
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uvedeno, jakým podílem se na pořádané akci podílí sám spolek a jeho rozpočet. 

Mgr. Marek Výborný požádal, aby pro příští rok bylo připraveno jiné rozdělení 

dotačních programů a toto bylo projednáno a připomínkováno v komisích. Pan 

starosta reagoval, že Rada města počítá pro rok 2016 s vyhlášením dotačního 

řízení v nové podobě a zveřejnění do konce října 2015. V přípravě dotačního 

řízení se počítá se zapojením odborných komisí Rady města.  Místostarosta 

města pan Otakar Volejník poznamenal, že to nikdy nebude úplně spravedlivé. 

Mgr. Marek Výborný navrhl, aby se zohlednil i provoz budov, které spolek 

financuje. Pan starosta odpověděl, že o situaci Rada města např. v Junáku ví 

a řeší s jednotlivými spolky samostatně. Hlasování proběhlo jednomyslně a bylo 

schváleno navržené usnesení. 

 

Usnesení:  

Zastupitelstvo města usnesením č. 19/2015 

s c h v a l u j e 

1.1. přidělení neinvestiční dotace dle dotačního řízení 2015 a schválených 

kritérií v oblasti sport: 

1.1.1. FK Jiskra Heřmanův Městec – 227.000 Kč 

1.1.2. TJ Jiskra Heřmanův Městec – 142.000 Kč 

1.1.3. SK Heřmanův Městec – 165.000 Kč 

2. u k l á d á 

2.1. sepsat veřejnoprávní smlouvy o dílo s jednotlivými organizacemi 

      Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města

      Termín: 31. 5. 2015 

 

Výsledek hlasování:   pro 20  proti 0  zdržel se 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

4. Diskuze  

Mgr. Alena Stránská upozornila na parkování vozidel na novém chodníku 

směrem ke hřbitovu včetně toho, že Policie ČR nekoná. Pan starosta reagoval, 

že toto by mohlo vyřešit založení městské policie a materiál na toto téma je   

na programu jednání Rady města 13.5.2015 a cílem je předložit ucelený materiál 

Zastupitelstvu města.   

Ing. Aleš Jiroutek vznesl dotaz, proč jsou výběrová řízení uzavřená. Uvedl, že je 

to v zápise z jednání rady. Pan starosta uvedl, že Rada města žádné takové 

usnesení nepřijala a vyzval Ing. Aleše Jiroutka, ať uvede číslo usnesení.  Na to 

reagoval Ing. Aleš Jiroutek, že číslo usnesení neví. Pan starosta se ohradil, že to 

považuje za nepravdivé nařčení a čeká na důkaz v podobě čísla usnesení.  

Mgr. Eva Bočková připomněla, že na novém webu není historie akcí ve městě. 

Pan starosta odpověděl, že je ve složce archiv, je trošku jiná organizace 

webových stránek. Pokud má kdokoli zájem, nabídl konzultaci na městském 
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úřadu. Připustil, že jejich převod stále ještě není zcela zkontrolován a jsou 

možné drobné nepřesnosti. 

Mgr. Petr Kuneš se pozastavil nad vznikem nových parkovacích míst 

v Havlíčkově ulici a nad tím, že Komise koncepce a rozvoje města o nich 

nejednala. Pan starosta odpověděl, že o nich jednalo Zastupitelstvo města dne 

9.3.2015 a návrh byl součástí prezentace přestavby nové budovy MěÚ, na kterou 

byli zastupitelé i veřejnost pozváni, ať již na uplynulém Zastupitelstvu města, 

tak i prostřednictvím Leknínu a městského rozhlasu. Ing. Jana Navrátilová 

připomněla, že na prezentaci zazněly všechny informace o parkování. Pan 

František Pleskot vyjádřil názor, že připomínkou Mgr. Petra Kuneše rozumí, že 

komise měla být informována před veřejnou prezentací.  

Mgr.  Marek Výborný pozval na XII. Setkání pěveckých sborů dne 23.5.2015 a 

na akci Noc kostelů dne 29.5.2015.  

Místostarosta města pan Otakar Volejník pozval spoluobčany na cyklovyjížďku 

dne 22.5.2015 po městských lesích. 

 

Protože nebyly další příspěvky do diskuse, pan starosta ukončil veřejné 

zasedání. Poděkoval všem za účast a připomněl termín dalšího jednání – pondělí 

15.6.2015 od 17:00 hodin v Multifunkčním centru.  

 

Heřmanův Městec  13.5.2015          

 

 

 Ověřovatelé zápisu:      Starosta: 

 

 

Mgr. Vratislav Dočkal podepsal zápis osobně 20.5.2015  

p. František Dvořák podepsal zápis osobně 20.5.2015  
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo Města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 19/2015 

ze dne 13. 5. 2015 

Dotace spolkům 2015 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

s c h v a l u j e 

2.2. přidělení neinvestiční dotace dle dotačního řízení 2015 a schválených kritérií v oblasti 

sport: 

2.2.1. FK Jiskra Heřmanův Městec – 227.000 Kč 

2.2.2. TJ Jiskra Heřmanův Městec – 142.000 Kč 

2.2.3. SK Heřmanův Městec – 165.000 Kč 

3. u k l á d á 

3.1. sepsat veřejnoprávní smlouvy o dílo s jednotlivými organizacemi 

      Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města 

      Termín: 31. 5. 2015 

 

 

 

         
 

 

Josef   K o z e l       Otakar   V o l e j n í k  

    starosta města        místostarosta města 

  

 

 

 


